



HOUSE OF COMMONS  
CHAMBRE DES COMMUNES  
CANADA

## RESPONSE TO PETITION

Prepare in English and French marking 'Original Text' or 'Translation'

---

PETITION NO.: 421-01939

BY: Ms. MAY (SAANICH-GULF ISLANDS)

DATE: DECEMBER 4, 2017

PRINT NAME OF SIGNATORY: THE HONOURABLE AHMED HUSSEN

---

Response by the Minister of Immigration, Refugees and Citizenship

SIGNATURE  
Minister or Parliamentary Secretary

---

SUBJECT

China

---

ORIGINAL TEXT

---

REPLY

C) Foreign nationals are denied a visa or refused entry to Canada if they have been convicted of a crime in Canada or abroad, or they have committed an act that, if committed in Canada, would constitute an indictable offence under an Act of Parliament. For acts that occurred outside Canada, an immigration officer compares the foreign offence or action to Canadian federal law (e.g., the *Criminal Code*) and decides whether such acts make the applicant inadmissible to Canada.



CHAMBRE DES COMMUNES  
HOUSE OF COMMONS  
CANADA

## RÉPONSE À LA PÉTITION

Préparer en anglais et en français en indiquant 'Texte original' ou 'Traduction'

---

N° DE LA PÉTITION : 421-01939

DE : MME MAY (SAANICH-GULF ISLANDS)

DATE : LE 4 DECEMBRE 2017

INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE : L'HONORABLE AHMED HUSSEN

---

Réponse du ministre de l'Immigration, des Réfugiés et de la Citoyenneté

SIGNATURE  
Ministre ou secrétaire parlementaire

---

OBJET

Chine

---

TRADUCTION

---

RÉPONSE

C) Tout étranger déclaré coupable d'un crime au Canada ou à l'étranger ou ayant commis une infraction qui, commise au Canada, constituerait une infraction à une loi fédérale punissable par mise en accusation, se voit refuser l'obtention d'un visa ou l'entrée au Canada. Pour ce qui est des infractions commises à l'étranger, un agent d'immigration procède à une comparaison avec loi fédérale canadienne (p. ex. le *Code criminel*) et détermine si ladite infraction rend le demandeur interdit de territoire au Canada.